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Lubawka, 28.06.2012 r. 
Protokół nr VI/12 

 
z VI Sesji Rady Miejskiej w Lubawce, 

która odbyła się w dniu 28 czerwca 2012 roku 
w Sali gimnastycznej 

Zespołu Szkół Publicznych w Lubawce przy ul. Mickiewicza 4 
 
Czas trwania sesji w godz. 1200 – 1625.  
Sesja była filmowana przez TV Kamienna Góra i LUB-SAT Lubawka. 
 
Przed otwarciem obrad sesji nastąpiło uroczyste wręczenie nagrody 
Burmistrza Miasta Lubawka „Złoty Orzeł” w nauce, sporcie i sztuce; 
 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło przywitała zebranych, poinformowała, że 
przed sesją będzie miała miejsce już coroczna uroczystość, jaką jest wręczanie dla 
wybitnych uczniów nagrody Burmistrza „Z łoty Orzeł”. Przywitała rodziców laureatów 
nagrody, samych laureatów, radnych, Burmistrza Tomasza Kulona i Zastępcę 
Burmistrza Wiesława Osińskiego – przewodniczącego Kapituły. 
Burmistrz Tomasz Kulon przywitał przybyłych gości, radnych, laureatów i ich 
rodziców, pracowników urzędu i jednostek organizacyjnych. Stwierdził, że to już jest 
siódma edycja nagrody przyznawanej przez Burmistrza, nagroda ta została 
ustanowiona w dniu 5 czerwca 2006 roku. Poinformował, że do nagrody w każdej 
z dziedzin są uprawnieni uczniowie z każdej ze szkół z terenu Gminy Lubawka. 
Nagroda jest podzielona na kategorie i w obrębie kategorii na stopnie. I tak jeśli 
chodzi o kategorię nauki to po trzy nagrody są przyznawane wśród uczniów szkół 
podstawowych (klasy 4-6) i po trzy nagrody wśród uczniów gimnazjów (klasy 1-3). 
Ponadto za wybitne osiągnięcia są przyznawane nagrody w dziedzinie sportu 
i kultury. Zaznaczył, że aby otrzymać nagrodę to trzeba się wybijać w stosunku do 
pozostałych uczniów ponad przeciętną, a jeśli chodzi o naukę to średnia ma być 
większa niż 5,0, wzorowe sprawowanie, a także trzeba być laureatem konkursów 
przedmiotowych. Jeśli chodzi o dziedziny sportu i kultury to nagroda jest 
przyznawana za wybitne osiągnięcia na poszczególnych szczeblach „rywalizacji”. 
Tutaj akceptowalne jest bardzo dobre sprawowanie. Poinformowa ł, że kandydatów 
do nagrody zgłaszać mogą dyrektorzy szkół, organizacje sportowe i stowarzyszenia. 
Następnie przedstawił skład kapituły przyznającej nagrodę pod przewodnictwem 
Zastępcy Burmistrza Wiesława Osińskiego: 
► Beata Obrzut (Dyrektor ZSP Lubawka), 
► Alina Wróbel (Dyrektor ZSP Chełmsko Śląskie). 
► Anita Dytko (Dyrektor SP Miszkowice), 
► Dorota Trojan – pracownik UM, 
► Edmund Tasior – radny, 
► Artur Sarzyński – radny. 

Stwierdził, że Kapituła ma przede wszystkim ocenić kompleksowość złożonych 
dokumentów i następnie wnioskuje do Burmistrza o przyznanie stosownej nagrody. 
Korzystając z okazji podziękował za pracę członkom Kapituły. Poinformował, że 
nagroda wiąże się z nagrodą pieniężną: „Złoty Orzeł” to nagroda w wysokości 1.000 
zł, „Srebrny Orzeł” – to nagroda w wysokości 700 zł, „Brązowy Orzeł” to nagroda 
w wysokości 500 zł. 
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Przystąpiono do procedury wręczania nagród, w jej trakcie na rzutniku wyświetlane 
były informacje o poszczególnych laureatach (załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu). Kolejni laureaci byli nagradzani brawami. Laureatom przy dźwiękach 
fanfar wręczane były nagrody. Laureaci dokonywali pamiątkowych wpisów do „Złotej 
Księgi Orłów”.  Galę prowadził Radny Piotr Marciniak. 
 

1. Kategoria nauka – Gimnazja Publiczne: 
a) „Złoty Orzeł”   – Krystian Kwiecień 
b) „Srebrny Orzeł”   – Monika Anna Bukowska 
c) „Srebrny Orzeł”  – Natalia Duda 
d) „Brązowy Orzeł”  -  Nikola Bielewicz 

2. Kategoria nauka Szkoły Podstawowe  
a) „Złoty Orzeł”   – Hubert Obrzut 
b) „Srebrny Orzeł”  – Joanna Gumulak 
c) „Brązowy Orzeł”  – Dawid Walczak 

3. Kategoria sport  
a) „Złoty Orzeł”  - Klaudiusz Kogut   
b) „Srebrny Orzeł” - Kacper Centlik 
c) „Brązowy Orzeł” - Gracjan Głowacki 

4. Kategoria kultura: 
a) „Złoty Orzeł”   - Aleksandra Schilling 
b) „Srebrny Orzeł” - Dorota Jadeszko 
c) „Brązowy Orzeł” - Kinga Filipiak 
 

Burmistrz Tomasz Kulon pogratulował laureatom, rodzicom, nauczycielom 
członkom kapituły za werdykt. Serdecznie podziękował wszystkim tym, którzy 
przyczynili się do uroczystości, przeprosił tych, o których mógł zapomnieć, a wnieśli 
swój wkład w tę uroczystość. Poinformował, że „Złota Księga” do której wpisywali się 
laureaci znajduje się w Urzędzie Miasta Lubawka; jest do obejrzenia codziennie 
w godzinach pracy urzędu. Zaprosił laureatów i rodziców do przeglądnięcia księgi 
w której znajdują się wszyscy laureaci od 2006 roku. 
 
Wspólna sesja zdjęciowa laureatów nagrody. 
Przerwa w obradach sesji w godz. 1235 do 1302. 
 
Ad. 1. Otwarcie obrad. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lubawce Wanda Zabiegło na podstawie 
art. 20 ustawy o samorządzie gminnym otworzyła obrady VI sesji. Poinformowała, że 
w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 
15 radnych stanowiło quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
Radny nieobecny: Jerzy Przepiórka. Następnie przywitała Burmistrza, Zastępcę 
Burmistrza, kierowników jednostek organizacyjnych, Pana Radnego Powiatowego 
i pracowników Urzędu Miasta. Przywitała także gospodarzy sesji – radnych 
i przedstawicieli mediów. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu, a lista zaproszonych gości i pracowników UM Lubawka 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Lista obecności laureatów nagrody i ich 
rodziców stanowi załącznik nr 4. 
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Ad. 2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że radni otrzymali porządek obrad. 
Spytała się czy są jakieś wnioski. Nie zgłoszono żadnych wniosków. Zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem porządku obrad.  
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących” jednogłośnie przyjęła porządek obrad sesji. 
 
Zatwierdzony porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z V sesji. 
4. Sieć drogowa w gminie Lubawka. Informacja gestorów:  

• Dróg krajowych 
• Dróg wojewódzkich 
• Dróg powiatowych 
• Dróg gminnych 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 
7. Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami. 
8. Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie: 

• miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 
położonych w mieście i gminie Lubawka; 

• udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy obiekcie 
wpisanym do rejestru zabytków po łożonym w Miszkowicach; 

• nadania nazwy ulicy na OSIEDLU NAD ZALEWEM w miejscowości 
Miszkowice; 

• wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości na okres do 3 lat; 
• wyrażenia zgody na przeznaczenie nieruchomości do sprzedaży; 
• wyznaczenia Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubawce 

do realizacji zadania wynikającego z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie 
pieczy zastępczej w zakresie pracy z rodziną; 

• przeprowadzenia konsultacji projektów statutów poszczególnych so łectw 
z terenu Gminy Lubawka; 

• nadania nowego brzmienia statutowi Samodzielnego Publicznego Zak ładu 
Opieki Zdrowotnej w Lubawce; 

• wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2012 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10.  Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
11.  Zamknięcie obrad VI sesji. 
  

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zaproponowała, że zanim przyjadą goście 
zaproszeni w sprawie dróg, żeby nie czekać i przejść do następnego punktu obrad: 
„Informacja Burmistrza o pracy między sesjami”.  
Radni nie wyrazili sprzeciwu. 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z V sesji. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że protokół z V sesji wyłożony 
był w biurze rady. Dodała, że każdy radny, przed sesją ma możliwość zapoznania się 
z protokołem i do protokołu wnieść swoje uwagi.  
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Zapytała czy obecnie są uwagi do protokołu z V sesji? Nie zgłoszono uwag do 
protokołu. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych i 0 głosach 
„wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie przyjęła 
protokół z V sesji. 
 
Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że do Biura Rady nie wpłynęła 
żadna interpelacja. Spytała się czy są jakieś pytania lub uwagi.  
Radny Artur Sarzyński zadał pytanie w następującej sprawie: 

a) przekwalifikowania gruntów Agencji Nieruchomości będących w Strefie 
Ekonomicznej na grunty stanowiące własność Gminy. Spytał czy coś dzieje 
się w tej kwestii? 

Radny Bolesław Krzemiński skierował pytanie do Radnego Powiatowego 
Adama Kroka w sprawie remontu ulicy Lipowej. Spytał czy jest już informacja kiedy 
remont się odbędzie, gdyż obiecany był przez Panią Starostę w miesiącu czerwcu 
a nadal nie został wykonany. 
Radny Bolesław Krzemiński zapytał: 

a) o lampy w Lubawce na placu Jana Pawła II, kiedy zostaną z powrotem 
zamontowane?; 

b) o słupy ogłoszeniowe w Lubawce, kiedy będą postawione nowe? 
 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło spytała się czy są pytania lub uwagi. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 
Burmistrz T. Kulon przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym. 
Poinformował, że w okresie międzysesyjnym zostały wydane zarządzenia, dotyczące 
m.in. zmian w budżecie, powołania Kapituły ds. przyznania nagrody Burmistrza 
Miasta Lubawka „Złoty Orzeł” – za wybitne osiągnięcia w nauce, sporcie 
i działalności artystycznej dla uczniów szkół podstawowych i gimnazjalnych oraz 
nagrody „Super Orzeł”. Poinformował, że nagroda „Super Orzeł” nie została 
przyznana, gdyż przedłużono termin składania wniosków do 10 września 2012 r. 
Zaprosił wszystkich do składania wniosków do tej nagrody. Kolejne zarządzenie 
dotyczyło powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu w sprawie 
wyboru wykonawcy robót budowlanych i us ługi nadzoru inwestorskiego dla zadania .: 
„Modernizacja z rozbudową w ZSP w Lubawce – etap IV. Roboty dachowe”. 
Burmistrz poinformował, że w przetargu wpłynęła tylko jedna oferta, która 
przekroczyła o ponad 30 tys. złotych posiadane środki. W związku z tym przetarg 
został unieważniony i ogłoszono drugi przetarg. Kolejne zarządzenia dotyczyły 
gospodarki mieniem (sprzedaży, dzierżawy nieruchomości, obniżenia ceny 
sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 4 przy Placu Wolności 19 - faktyczna cena 
76 tys. zł), cesji wierzytelności na rzecz WFOŚIGW (poręczenie dla Spółki 
„SANIKOM”), zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, powołania komisji 
odbioru zadania inwestycyjnego „Przebudowa Domu Kultury w Lubawce”. Kolejne 
zarządzenie dotyczyło ustalenia stawek czynszu miesięcznego za 1 m2 powierzchni 
użytkowych: 
- lokali mieszkalnych: 

→ na terenie miasta Lubawka  4,14 zł/m2 
→ na terenie Chełmska Śląskiego 4,00 zł/m2 
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→ pozostałe miejscowości gminy  3,73 zł/m2 
- czynsz dla lokali mieszkalnych uzyskanych w drodze przetargu, zwiększa się 

o 0,54 zł, 
- lokali socjalnych:     0,97 zł/m2    
 Burmistrz poinformował, że po wakacjach będzie na Komisji omawiany temat 
ograniczenia czasowego stosowania zniżki przy lokalach mieszkalnych. Zaznaczył, 
że prawdopodobnie mają się zmienić przepisy dotyczące dziedziczenia lokali 
mieszkalnych. 
Ponadto w okresie pomiędzy sesjami odbyły się następujące uroczystości 
i spotkania: 
4 czerwca – Zastępca Burmistrza Wiesław Osiński uczestniczył w Walnym 
Zgromadzeniu Lokalnej Grupy Dzia łania „Kwiat Lnu”; 
5 czerwca – Zastępca Burmistrza spotkał się z władzami Gminy Adrspach w sprawie 
podpisania porozumienia o współpracy partnerskiej. Spotkanie odby ło się 
z inicjatywy Gminy czeskiej, w celu realizacji wspólnych projektów z Chełmskiem 
Śląskim w ramach środków unijnych z kolejnych okresów programowania; 
Od 6 czerwca 2012 r. po powrocie do pracy w spotkaniach uczestniczy ł Burmistrz 
Tomasz Kulon: 
9 czerwca – na stadionie w Lubawce w Turnieju Piłkarskim im. Stanisława 
Andrzejewskiego. Turniej zwyciężyła drużyna z Lubawki. Burmistrz pogratulował 
zwycięzcom i organizatorom. 
11 czerwca – w Krajowej Konferencji Euroregionu Nysa: sprawozdanie roczne, 
przyjęcie bilansu; 
12 czerwca – w Euroregionalnym Komitecie Sterującym Euroregionu Nysa, który 
decyduje o dofinansowaniu mikroprojektów (do 30 tys. EURO) w ramach programu 
Polska – Czechy; 
14 – 15 czerwca w Konwencie Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów dawnego 
województwa jeleniogórskiego dotyczącym głównie regionalnych programów 
utylizacji odpadów; 
18 czerwca – w Nadzwyczajnym Walnym Zgromadzeniu Spółki „SANIKOM”; 
25 czerwca – wspólnie ze Starostą Mikroslavem Vlasakiem uczestniczył 
w konsultacjach w Hradec Kralove dotyczących pozyskania środków na współpracę 
polsko – czeską; 
26 czerwca – w Nadzwyczajnym Walnym Zgromadzeniu Spółki „SANIKOM”  
zwołanym na żądanie wspólnika Miasta Kamienna Góra, które wystąpiło z wnioskiem 
o podjęcie uchwały w sprawie zbycia swoich udziałów w spółce „Sanikom”. 
Wspólnicy nie wyrazili zgody na sprzedaż udziałów, gdyż mogłoby to zaszkodzić 
działalności Spółki i realizowanej inwestycji. Powodem rezygnacji wg Gminy Miejskiej 
Kamienna Góra było brak współpracy z Zarządem Spółki. Wspólnik nie płacił 
należnych zobowiązań, więc Spółka wystąpiła do sądu o odzyskanie należności. To 
działanie Zarządu Spółki nie spodobało się wspólnikowi, który potraktował to jako 
wrogie działanie. 
25 czerwca – odbył się odbiór Domu Kultury w Lubawce, którego remont zakończył 
się 3 miesiące przed planowanym terminem. Na wrzesień planowane jest uroczyste 
otwarcie Domu Kultury, odbędą się również dożynki gminne. 
Następnie zaprosił wszystkich na „Dni Lubawki”, które odbędą się w dniach 
14-15 lipca 2012 r. Poprosił mieszkańców o wyrozumiałość, szczególnie 
mieszkańców rynku. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło spytała się czy są uwagi lub pytania.  
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Radny Waldemar Matys – zapytał Prezesa Spółki „Sanikom” o postęp prac na 
wysypisku śmieci w Lubawce oraz o płynność finansową spółki. 
Prezes PGK „Sanikom” Pan Andrzej Wojdyła – odpowiedział, że inwestycja jest 
realizowana zgodnie z harmonogramem. W połowie listopada wystartuje wstępna 
produkcja paliwa z odpadów wykorzystywanego do celów energetycznych. 
Inwestycja pozwoli uzyskać zgodność z obowiązującą ustawą. Płynność finansowa 
się poprawiła, gdyż Gmina Miejska Kamienna Góra zapłaciła należność główną. 
Obecnie Spółka sądzi się o odsetki w wysokości 100 tys. zł. Bieżące należności 
wspólnik reguluje na bieżąco. Dodał, że realizacja inwestycji nie jest zagrożona. 
Radny Artur Bodzek – zadał pytanie w sprawie dalszych możliwości prawnych 
odwołania się wspólnika Gminy Miejskiej Kamienna Góra w kierunku wyjścia ze 
spółki. Czy to może zagrozić spółce i jej inwestycjom? 
Prezes PGK „Sanikom” Pan Andrzej Wojdyła – poinformował, że pozostała 
jedynie droga sądowa. Sąd będzie brał pod uwagę wszystkie aspekty. 
Radny Czesław Szota – zapytał o głównego wykonawcę inwestycji oraz o termin 
planowanego zakończenia inwestycji? 
Prezes PGK „Sanikom” Pan Andrzej Wojdyła – wyjaśnił, że inwestycja zostanie 
zakończona do połowy grudnia br. Wykonawcą jest firma „EGBUD” Bogatynia. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło spytała się czy są uwagi lub pytania. Uwag 
i pytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 4 Sieć drogowa w gminie Lubawka. Informacja gestorów: 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło przywitała zaproszonych gości. 

• Drogi krajowe 
Pan Jacek Modzelewski Zastępca Kierownika Rejonu w Wałbrzychu Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad przedstawił informację na temat drogi 
krajowej nr 5 przebiegającej przez Gminę Lubawka stanowiącą załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu. 
Radny A. Sarzyński – zapytał czy byłaby możliwość postawienia fotoradarów na 
ul. Świerczewskiego w Lubawce w okolicy stacji paliw, ze względu na brak 
chodników i duże niebezpieczeństwo w tym rejonie. 
Pan Jacek Modzelewski GDDKiA – oznajmił, że będzie miał to na uwadze, jeśli 
będzie to od niego zależało. 
Radny Cz. Szota – podkreślił, że było w ubiegłym roku spotkanie z Dyrektorem 
GDDKiA w sprawie chodnika prowadzącego do szkoły w Lubawce. Po jednej stronie 
ulicy został wykonany chodnik. Dopytywał się, czy byłaby możliwość wykonania 
chodnika z drugiej strony ulicy? Zapytał również o odcinek drogi prowadzący do 
granicy, na którym zostało utwardzone pobocze i wykonano nową nawierzchnię. 
Radny uważa, że zasadniejsze byłoby utwardzenie pobocza na odcinku drogi od 
ul. Mickiewicza w kierunku granicy, gdzie nie ma chodnika. 
Pan Jacek Modzelewski GDDKiA – wyjaśnił, że pobocze było zrobione w ramach 
zadania odnowy nawierzchni drogi, kiedy trzeba również było skorygować pobocze. 
Zostało ono utwardzone materiałem otrzymanym z frezowania drogi. Doda ł, że musi 
to uzgodnić i sprawdzić, lecz spróbuje sprawę załatwić. Co do wykonania chodnika 
po drugiej stronie ulicy, zaznaczył, że jest przygotowany do realizacji, lecz wszystko 
rozbija się o finanse. W br. Rejon w Wałbrzychu otrzymał środki na 800 m drogi, 
które zostało wykonane. 
Radny A. Bodzek – nadmienił, że podczas spotkania dotyczącego przejścia dla 
pieszych przy szkole w Lubawce była mowa, że na ten chodnik nie ma projektów. 
Zapytał również o odcinek drogi od przejazdu kolejowego do sklepu „Biedronka” , 
który miał być realizowany. 
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Pan Jacek Modzelewski GDDKiA – odpowiedział, że ten odcinek zawiera się 
w dużym zadaniu realizacji całej drogi. Dyrekcja nie robi małych odcinków i nie 
przygotowuje wcześniej projektów, gdy nie ma  na to środków. W sprawie drogi przy 
sklepie „Biedronka” wyjaśnił, że projekt budowlany miała finansować „Biedronka” 
a jego wykonanie GDDiA, lecz projekt nie zosta ł zrealizowany. 
Radny A. Bodzek – podziękował za oznakowanie przejścia, lecz zgłosił problem 
z nieczynnymi światłami przy szkole w Lubawce. Prosił o wykonanie barierek przy 
przejściu dla pieszych zlokalizowanym w okolicy szkoły. Istniejące barierki pozostały 
po dawnej lokalizacji przejścia i znajdują się 20 m poniżej obecnego przejścia. 
Dopytywał się, czy przepisy pozwalają na budowę przejścia na skrzyżowaniu? 
Pan Jacek Modzelewski GDDKiA – odpowiedział, że nie zna przepisów, które 
zabraniałyby taką lokalizację przejść dla pieszych. W sprawie barierek spróbuje 
rozeznać temat, gdyż pierwotnie w planie były, zainterweniuje również w sprawie 
naprawy świateł. 
Burmistrz Tomasz Kulon – oznajmił, że GDDKiA miała wykonać projekt 
a wykonawca przy budowie „Biedronki” mia ł go zrealizować. To GDDKiA tak 
uzgodniła wyjazd ze sklepu na drogę krajową. Sprawa się przeciągnęła, sklep już 
funkcjonuje i inwestor nie jest już zainteresowany. Burmistrz prosił o zajęcie się tym 
tematem, gdyż bardzo dużo osób korzysta z tego odcinka drogi. Dodał, że w sprawie 
chodnika przy ul. Świerczewskiego uzgodniono, wykonanie projektu, a jeśli pojawią 
się środki to wykonanie tego zaprojektowanego odcinka. 
Radny A. Bodzek - zaproponował, żeby wpisać te zadania na listę zadań, 
przygotować projekt, a jeśli pojawią się środki to można by szybko zadanie 
zrealizować. 
Pan Jacek Modzelewski GDDKiA – wyjaśnił, że Dyrekcja nie ma finansowania na 
projekty przygotowane w licznych segregatorach, jest ich tak dużo. Dodał, że  
Lubawka jest wskazana do realizacji przebudowy dróg. Prosił o zwrócenie się do 
Dyrekcji w tej kwestii. 
Zastępca Burmistrza Wiesław Osiński – dodał, że była realizowana wymiana 
nawierzchni koło szkoły, prosił o zasypanie pobocza odpadem lub itp. Między jezdnią 
a poboczem zrobiły się koleiny i wyrwy.  
Pan Jacek Modzelewski GDDKiA – odpowiedział, że w II części roku postara się to 
wykonać. 
Zastępca Burmistrza Wiesław Osiński – prosił o dokonanie przeglądu chodników 
w Lubawce, które pękają i uniemożliwiają przejazd wózkiem. Prosił o ich załatanie 
dla bezpieczeństwa mieszkańców. Zapytał również od kogo zależy obecnie budowa 
drogi S-3? 
Pan Jacek Modzelewski GDDKiA – odpowiedział, że centrala w Warszawie o tym 
decyduje. 
Radny Cz. Szota – stwierdził, że najniebezpieczniejszy odcinek na drodze nr 5 to 
odcinek w Lubawce od ul. Mickiewicza do stacji paliw. Zapytał czy jest możliwość 
modernizacji, czy chociaż ograniczenia prędkości na tym odcinku? Kolejne pytanie 
dotyczyło postawionych po prawej stronie znaków „zakaz zatrzymywania si ę” na 
drodze nr 5, dlaczego nie stawia się znaków „zakaz parkowania”.  
Pan Jacek Modzelewski GDDKiA – odpowiedział, że przyjrzy się sprawie, w tej 
chwili nie umiał odpowiedzieć na to zapytanie. 
Radny E. Tasior – zapytał o drogę nr 369 na odcinku w Miszkowicach w stronę 
Jeleniej Góry, na której są pęknięcia na jezdni. Problem dotyczy również łuku jezdni, 
na którym kierowcy zjeżdżają na przeciwną stronę co stwarza niebezpieczeństwo. 
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Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że to jest droga wojewódzka, 
więc zostanie pytanie zapisane i może na następnej sesji zostanie udzielona 
odpowiedź. 
Pani Danuta Lipińska – wyjaśniła, że za tą drogę odpowiada Starostwo Powiatowe 
w Kamiennej Górze. 
Radny B. Krzemiński – stwierdził, że nowy odcinek drogi przy przejściu granicznym 
jest nie najlepiej zniwelowany. Dopytywał się o przyczyny takiego stanu drogi jaki jest 
od Przedwojowa do ogródków dzia łkowych w Lubawce. Droga ma niespełna 10 lat a 
wymaga corocznych remontów. 
Pan Jacek Modzelewski GDDKiA – odpowiedział, że był to remont bieżący drogi. 
Gdy będzie planowany remont kompleksowy na pewno zostanie to wykonane. 
Przebudowę odcinka drogi Przedwojów – Lubawka wykonywała firma Strabag. 
Wyjaśnił, że mogą być różne przyczyny obecnego stanu tej drogi. Droga 
w momencie oddania do użytkowania posiadała wszystkie wymagane badania 
i certyfikaty. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło podziękowała za przedstawioną informację. 
Spytała się czy są uwagi lub pytania. Uwag i  pytań nie zgłoszono. 

 
• Drogi powiatowe 

Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu Starostwa Powiatowego w Kamiennej 
Górze przedstawił informację na temat dróg powiatowych przebiegających przez 
teren Gminy Lubawka stanowiącą załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
Poinformował, że pod koniec ubiegłego roku powstał ranking, w którym radni 
powiatowi określili oczekiwania, które drogi są ważne a które mniej ważne dla 
komunikacji w powiecie. Pozwoli to tak skierować remonty aby spełnić oczekiwania 
mieszkańców. Po analizach i kalkulacjach koszty wszystkich remontów dróg 
powiatowych wyniosą 72 mln zł, tak aby te drogi spełniały wymagane parametry. 
Drogi zostały też wyspecyfikowane i wymierzone. Na trzeciej pozycji w rankingu 
znalazły się drogi: Kamienna Góra – Błażkowa i Kamienna Góra – Chełmsko Śl. 
Dodał również, że odcinek drogi od Jawiszowa do Kamiennej Góry został 
zaproponowany Wojewodzie do szkód powodziowych. Są tam również zgłoszone 
dwa odcinki między Krzeszowem a Chełmskiem Śląskim. Gmina wiejska Kamienna 
Góra dofinansuje wkład własny przebudowy odcinka drogi w Janiszowie. 
W bieżącym roku będzie przebudowywany most w Chełmsku Śląskim przy wjeździe 
w kierunku Krzeszowa, do którego 120 tys. zł dołoży Nadleśnictwo. Zarząd Powiatu 
przesunął nacisk z bieżącego utrzymania dróg (łatania dziur) w kierunku budowy 
i modernizacji dróg. Niestety nie spełnia to oczekiwań mieszkańców, bo chcą 
większych remontów a zabezpieczane są tylko te momenty krytyczne, stwarzające 
zagrożenie. 
Radny Cz. Szota – zgłosił problem z nieprzejezdną, dziurawą drogą na Lipienicę. 
Dopytywał się dlaczego tak długo nie jest przeprowadzane łatanie dziur. Wielu 
naszych mieszkańców dojeżdża tamtędy do pracy. Dodał, iż Pani Starosta obiecała 
przeprowadzenie remontu a niestety nadal droga jest nieprzejezdna. To samo 
dotyczy drogi do Błażkowej. 
Radny E. Tasior – dopytywał się czy jest możliwy remont drogi nr 369 do Jeleniej 
Góry w miejscowości Miszkowice, która była już kiedyś remontowana, ale pozostało 
dokończenie około 500 m do mostu. Dodał również, że w ubiegłym roku było 
spotkanie w sprawie przepustów koło Państwa Błońskich. Są one tymczasowo 
zabezpieczone, ale dziś grożą niebezpieczeństwem. Teraz jest to ogrodzone taśmą, 
ale prosi aby ta prowizorka nie była wieczna. Dodał, że ten sam problem dotyczy 
jezdni koło Pana Nowaka. 

 



Protokół Nr VI/2012 z VI Sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 28 czerwca 2012 roku 
 

 

 - Strona 9 - 

Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu SP – wyjaśnił, że drogi wojewódzkie 
powiat utrzymuje na podstawie umowy z Dolnośląską Służbą Dróg i Kolei. Dotyczy to 
bieżącego utrzymania dróg. Niestety środki Marszałka są bardzo ograniczone, choć 
potrzeby są dużo większe. Powiat wykonuje tyle na ile Marszałek przekaże środków. 
Co do łatania drogi w kierunku Lipienicy wyjaśnił, że co roku po zimie rozpoczynało 
się łatanie, lecz jest to nieefektywne działanie. Jeżeli Zarząd robiłby tak jak do tej 
pory to na nowe drogi nie byłoby żadnych środków. Przy takim zaangażowaniu 
środków na łatanie dziur, nie można by było wykonać żadnej przebudowy lub 
modernizacji drogi. Nakłady na łatanie dróg zwiększają się z roku na rok, gdyż 
każdego roku dziury w drogach są coraz większe. Podkreślił, że są to działania 
nieefektywne. Drogi powiatowe nie odpowiadają żadnym normom określonym dla 
dróg powiatowych. Dodał, że drogi będą utrzymywane w takim zakresie, aby można 
było nimi przejechać. Chciałby jednak, aby była świadomość, że wszystko nie będzie 
robione, gdyż wymaga ogromnych nakładów. 
Radny M. Szota – dopytywał się czy rzeczywiście Powiat nie zamierza łatać dziur 
w drodze w kierunku Lipienicy? 
Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu SP – wyjaśnił, że będzie ta droga 
robiona, tak aby umożliwiła przejazd. Będą załatane największe dziury. Oznajmił, że 
tam potrzebna jest nowa droga. 
Radny A. Bodzek – spostrzegł, że na 21 pozycji rankingu jest droga Lubawka – 
Chełmsko Śl., która była na nowo realizowana 5-7 lat temu. Stan tej drogi w lesie jest 
fatalny, szczególnie łączenie pośrodku. Zapytał, że może należałoby ten odcinek 
wykonać teraz porządnie a nie łatać z tzw.„buta”. Szkoda też zostawić tę drogę bez 
bieżącego remontu i czekać na jej remont wynikający z rankingu. Radny dopytywał 
się, czy w uzasadnionych przypadkach będzie robiony remont? Radny zgłosił 
również w Chełmsku Śl. studzienkę w drodze przy skrzyżowaniu na Błażejów z której 
wystaje biało – czerwony patyk. Prosił o reakcję w tej sprawie. Dodał również, że 
w Okrzeszynie praktycznie nie ma już drogi. Są niestety miejsca gdzie nie ucieknie 
się od bieżącego remontu. 
Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu SP – potwierdził, że faktycznie na drodze 
Chełmsko Śl. – Lubawka powinien być robiony remont z wycinką asfaltu, aby 
standard tej drogi się nie zmienił. Takie postępowanie dotyczy wszystkich dróg. 
W sprawie studzienki w Chełmsku Śląskim, przyznał, że faktycznie to się długo 
ciągnęło. W przypadku roztopów i opadów z kolektora przelewała się woda i nie 
odbierał on wody. Woda zalewała przychodnię zdrowia. Okazało się, że kolektor jest 
zatkany. Obecnie studzienka jest drożna, została oczyszczona, wymaga tylko 
odpowiedniej kratki zabezpieczającej. 
Radna Ewa Garbień – zapytała czy już został ogłoszony przetarg na budowę mostu 
w Chełmsku Śl. przy ul. Kamiennogórskiej oraz kiedy zostanie naprawiona droga od 
Chełmska Śl. do Okrzeszyna, gdyż jest w fatalnym stanie. 
Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu SP – stwierdził, że na tej drodze są 
odcinki lepsze i gorsze. Cudów obecnie nie zrobi . Największe dziury zostaną 
załatane. 
Radny A. Bodzek – chciał wiedzieć w związku z wywozem kamienia z kopalni 
w Okrzeszynie, czy powiat jako właściciel drogi, ma badania, że droga nadaje się na 
przejazd ciężkich aut. Czy w tym zakresie podjęto jakieś działania? 
Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu SP – poinformował, że droga z kopalni 
jest drogą powiatową, koncesja pozwala na eksploatację złoża. Obecnie jest 
przygotowywane porozumienie zarządu i właściciela kopalni, że kopalnia będzie 
utrzymywała w zakresie bieżącym te drogi po których przewożony jest kamień tzn. 
łatanie dziur, utrzymywanie poboczy. Nie ma innego pomysłu na korzyści dla 
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powiatu, jakie mogłyby z tego tytułu czerpać. Analiz dróg w powiecie nie ma, gdyż to 
sporo kosztuje. Większość dróg nie odpowiada parametrom. Pewnie do większości 
miejscowości nie mogłyby dojechać ciężkie auta. Z obiektami mostowymi sprawa 
wygląda inaczej. Jest wiele tych obiektów i są one w różnym stanie. Powiat przystąpił 
do przygotowania dokumentacji technicznej dla obiektów mostowych, aby 
dowiedzieć się w jakim stanie są mosty. Pierwszy most dla którego przygotowywana 
jest ekspertyza to most w Chełmsku Śl. 
Radny Powiatowy Adam Krok – zgłosił, że uczestniczył w rozmowach zarządu 
powiatu z właścicielem kopalni. Dopowiedział, że samochody nie będą jeździły przez 
Chełmsko Śl. Trasa wywozu to Okrzeszyn – Uniemyśl i dalej drogą leśną powyżej 
hotelu „Zadrna” do Mieroszowa. Zapyta ł Pana J. Gęborysa, czy coś się zmieniło od 
ostatnich ustaleń? Dodał, że na sesji majowej powiatu była szeroka odpowiedź Pani 
Starosty w temacie kopalni. 
Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu SP – odpowiedział, że nic się nie 
zmieniło. Wyjaśnił również, że przetarg na most nie jest ogłoszony, lecz projekt jest. 
Most będzie realizowany w roku bieżącym. Jest to jednak uzależnione od 
przekazania środków przez Nadleśnictwo. 
Radny E. Tasior – zapytał czy jest przewidziany kapitalny remont drogi do Paczyna, 
jej stan jest fatalny. 
Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu SP – odpowiedział, że o kapitalnym 
remoncie tej drogi nie ma mowy, będzie ona jedynie łatana na tyle na ile pozwolą 
środki finansowe. 
Radny A. Bagiński – dopytywał się o remont drogi do Błażkowej. Oznajmił również, 
że dostał pismo od Pani Starosty, która informowała, że ktoś pojawi się w Starej 
Białce ze Starostwa, lecz dotąd nikogo nie było. 
Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu SP – wyjaśnił, że drogę z Janiszowa do 
Kamiennej Góry udało się wpisać do wykonania w ramach szkód powodziowych. Na 
drogę od Błażkowej komisja Wojewody nie wyraziła zgody. Zgodziła się jedynie na 
wpisanie fragmentu drogi w okolicach mostu w Błażkowej. Dodał, że wpisanie drogi 
nie jest adekwatne z jej realizacją i przyznaniem środków. Samo zgłoszenie nie daje 
tytułu finansowego. Sprawdzi również, dlaczego nie wiedział o chęci spotkania 
Radnego A. Bagińskiego w sprawie drogi w Starej Białce. Wie, że ta droga jest 
w fatalnym stanie. Zaznaczył, że stawianie znaków ograniczenia prędkości, budzi 
często kontrowersje i jest kosztowne. Kierowcy sami winni wiedzieć na jakich 
odcinkach dróg powinni zwolnić ze względu na ich zły stan techniczny. 
Pan Stanisław Wójcik Inspektor UM – zapytał o sprawę przebudowy drogi w rynku 
w Chełmsku Śl. 
Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu SP – cieszy się ze współpracy w tym 
względzie gminy z powiatem. Poinformował, że czeka na informacje w tym zakresie 
z Urzędu Marszałkowskiego, co do finansowania tego zadania, które jest na li ście 
rezerwowej. 
Zastępca Burmistrza Wiesław Osiński – dopytywał się, czy jeśli się ze 
„Schetynówki” pieniądze nie znajdą na to zadanie, to czy powiat będzie je 
realizował? Ta informacja jest ważna bo inne projekty gminy czekają na 
finansowanie. 
Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu SP – odpowiedział, że nie, gdyż powiat 
nie dysponuje odpowiednią kwotą środków własnych na to zadanie. 
Radny Powiatowy Adam Krok – dziwił się odpowiedzi, gdyż na sesji powiatowej był 
omawiany kredyt długoterminowy z przeznaczeniem na remont drogi w rynku 
w Chełmsku Śl. 
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Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu SP – przyznał, że jest to prawdą, powiat 
się nie wycofuje, lecz od początku było wiadome, że w montażu finansowym tego 
zadania były przewidziane środki wojewody. 
Burmistrz T. Kulon – stwierdził, że w rankingu planowanych remontów dróg 
powiatowych przedstawionym przez Powiat dla Radnych wystąpiły pewne braki.  Nie 
ma pewnych pozycji w rankingu. Prosił o wyjaśnienie. Burmistrz dziwił się, dlaczego 
Powiat odchodzi od sporządzania analiz, bo tam gdzie istnieje realne 
niebezpieczeństwo, że auta z kopalni nas rozjadą przydałyby się analizy. Burmistrz 
stwierdził, że w Mieroszowie mieszkańcy przygotowują falę protestów, więc 
niebezpieczeństwo, że auta z kopalni w Okrzeszynie będą przejeżdżać przez rynek 
w Chełmsku Śl. nadal istnieje. Powinniśmy być na to przygotowani. Ten transport nie 
powinien się odbywać. Właściciel kopalni oszukał gminę w zakresie zatrudnienia 
osób. Gmina ma mało korzyści z tytułu funkcjonowania kopalni. Burmistrz prosił 
o sprawdzenie i rozwiązanie tematu, a także przemyślenie wykonania analizy. 
W sprawie drogi Chełmsko Śl. – Lubawka dodał, że nie była naprawiana przed 
ostatnią zimą. Prosił aby zareagować przed kolejną i załatać środek drogi emulsją, 
aby woda się nie wdała i nie rozsadziła drogi. 
Radny Powiatowy Adam Krok -  podkreślił, że ta droga wymaga niwelacji, gdyż 
pobocza są wyżej niż droga. 
Pan Jarosław Gęborys Członek Zarządu SP – podziękował za zaproszenie 
i poinformował, że przyjrzy się przesłanemu dokumentowi, który otrzymała Gmina. 
Dodał, że prześle odpowiednią wersję tego dokumentu.  
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło podziękowała za złożone informacje. 
Podkreśliła, że w zakresie dróg gminnych radni otrzymali informacje stanowiące 
załącznik nr 7 do niniejszej informacji. Spytała się czy są uwagi lub pytania. 
 

• Drogi gminne 
Radny A. Sarzyński  interweniował w zakresie ulicy Mickiewicza w Lubawce, którą 
poruszają się dzieci do szkoły. Dodał, że jest w bardzo złym stanie i wymaga 
natychmiastowej reakcji. 
Radny E. Tasior – podkreślił, że odbywało się łatanie dziur, jednak od „Gambitu” 
w stronę zalewu w Miszkowicach droga jest w złym stanie. Prosi o załatanie. 
Burmistrz T. Kulon – dodał, że na drogach gminnych opóźniło się koszenie traw, 
gdyż była awaria maszyny. Wkrótce rozpocznie się to koszenie. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło spytała się czy są uwagi lub pytania. Uwag 
i pytań nie zgłoszono. 
 
Przerwa w obradach Godz. 15.18 – 15.34. Po przerwie nie wrócił Radny A. Bodzek.  
 
Ad. 7. Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami. 
Radny Piotr Marciniak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 
w miesiącu czerwcu Komisja obradowała dwa razy: 

a) 19 czerwca – posiedzenie poświęcone było kontroli wydatków Urzędu Miasta 
Lubawka i jednostek pomocniczych związanych z dokształcaniem 
i szkoleniem pracowników. W spotkaniu udział wzięli kierownicy jednostek 
budżetowych, dyrektorzy szkół oraz inspektor ds. kadr UM Lubawka. Protokół 
kontroli stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

b) 20 czerwca – kontrolowano umorzenia i zwolnienia podatkowe w roku 2011 
i pierwszym półroczu roku 2012. Powodami umorzeń jest trudna sytuacja 
życiowa, brak możliwości ściągnięcia oraz umorzenie ze względu na 
zapewnienie mieszkańcom miejsc pracy np. firma „Lubatex”. 
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W 14 przypadkach rozłożono lub odroczono spłaty należności na raty 
dokonywane ze względu na trudności finansowe. W 100 przypadkach 
udzielono pomocy publicznej w rolnictwie polegającej na zwrocie rolnikom 
podatku akcyzowego za paliwo na podstawie przedstawionych faktur. Pomoc 
ta jest finansowana ze środków Ministerstwa Rolnictwa. Protokół kontroli 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło spytała się czy są jakieś pytania. Pytań i uwag 
nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło przekazała prowadzenie obrad 
Wiceprzewodniczącej Rady Ewie Garbień.  
 
Ad. 8. Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie: 

• miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 
położonych w mieście i gminie Lubawka - Wiceprzewodnicząca Rady 
E. Garbień poinformowała, że uchwała była omawiana na posiedzeniu 
komisji. Zapytała, że jeśli Radni nie zgłoszą sprzeciwu to nie będzie czytać 
całej uchwały. Radni nie wyrazili sprzeciwu. Wiceprzewodnicząca odczytała § 
22, 23, 24, 25. (Zał. Nr 10 do niniejszego protokołu). Spytała się czy są uwagi 
i pytania.  

Radny A. Szarzyński – zapytał o Rozdział 4 pkt 4 uchwały, który patrząc na 
zabudowę pod św. Górą, nie jest przestrzegany przy realizacji inwestycji 
w Lubawce. Jak się mają te zapisy do stosowania w trakcie inwestycji? 
Zastępca Burmistrza Wiesław Osiński – wyjaśnił, że ten punkt mówi 
o budownictwie małej architektury. Te zapisy są przestrzegane, gdyż jeśli ktoś 
dostaje pozwolenie na budowę to znaczy, że projekt spełnia zapisy tej uchwały. 
Starostwo sprawdza min. te zapisy przed wydaniem pozwolenia na budowę. 
Burmistrz T. Kulon – dodał, że ten akt próbuje właśnie to regulować, aby nie 
było sytuacji, które znamy z dawnych lat. 

 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień spytała się czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/149/12 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 
położonych w mieście i gminie Lubawka. 
 

• udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane 
przy obiekcie wpisanym do rejestru zabytków położonym 
w Miszkowicach - Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść 
uchwały. Dodała, że uchwała była omawiana na posiedzeniu komisji. Spytała 
się czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. (Zał. Nr 11 do 
niniejszego protokołu). Zarządziła głosowanie. 

Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/150/12 
w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy 
obiekcie wpisanym do rejestru zabytków po łożonym w Miszkowicach. 
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• nadania nazwy ulicy na OSIEDLU NAD ZALEWEM w miejscowości 
Miszkowice - Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść 
uchwały. Dodała, że uchwała była omawiana na posiedzeniu komisji. Spytała 
się czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. (Zał. Nr 12 do 
niniejszego protokołu). Zarządziła głosowanie. 

Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/151/12 
w sprawie nadania nazwy ulicy na OSIEDLU NAD ZALEWEM w miejscowości 
Miszkowice. 
 

• wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości na okres do 3 lat – 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Dodała, że 
uchwała była omawiana na posiedzeniu komisji. Spytała się czy są uwagi 
i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. (Zał. Nr 13 do niniejszego protokołu). 
Zarządziła głosowanie. 

Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/152/12 
w sprawie: wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości na okres do 3 lat. 
 

• wyrażenia zgody na przeznaczenie nieruchomości do sprzedaży - 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Dodała, że 
uchwała była omawiana na posiedzeniu komisji. Spytała się czy są uwagi 
i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. (Zał. Nr 14 do niniejszego protokołu). 
Zarządziła głosowanie. 

Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/153/12 
w sprawie: wyrażenia zgody na przeznaczenie nieruchomości do sprzedaży. 
 

• wyznaczenia Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Lubawce do realizacji zadania wynikającego z ustawy o wspieraniu 
rodziny i systemie pieczy zastępczej w zakresie pracy z rodziną - 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Dodała, 
że uchwała była omawiana na posiedzeniu komisji. Spytała się czy są uwagi 
i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. (Zał. Nr 15 do niniejszego protokołu). 
Zarządziła głosowanie. 

Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/154/12 
w sprawie wyznaczenia Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Lubawce do realizacji zadania wynikającego z ustawy o wspieraniu rodziny 
i systemie pieczy zastępczej w zakresie pracy z rodziną. 
 

• przeprowadzenia konsultacji statutów poszczególnych so łectw z terenu 
Gminy Lubawka - Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść 
uchwały. Dodała, że uchwała była omawiana na posiedzeniu komisji. Spytała 
się czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. (Zał. Nr 16 do 
niniejszego protokołu). Zarządziła głosowanie. 
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Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/155/12 
w sprawie przeprowadzenia konsultacji statutów poszczególnych so łectw z terenu 
Gminy Lubawka. 
 

• nadania nowego brzmienia statutowi Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lubawce - Wiceprzewodnicząca Rady 
E. Garbień odczytał treść uchwały. (Zał. Nr 17 do niniejszego protokołu). 
Dodała, że uchwała była omawiana na posiedzeniu komisji. Spytała się czy są 
uwagi i pytania.  
Radny W. Matys – zapytał o Radę Społeczną wymienioną w § 9 pkt 2. Co to 
jest za organ, po co jest powołany, czy ma moc decyzyjną? 
Zastępca Burmistrza W. Osiński – wyjaśnił, że Rada Społeczna jest 
organem doradczo – konsultacyjnym. Nie ma mocy decyzyjnej, a cała 
odpowiedzialność spada na Dyrektora Zakładu.  
Burmistrz T. Kulon – dodał, że z mocy ustawy w skład Rady wchodzi 
przedstawiciel Wojewody. Rada zatwierdza bilans i roczne sprawozdania 
finansowe. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień spytała się czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/156/12 
w sprawie nadania nowego brzmienia statutowi Samodzielnego Publicznego Zak ładu 
Opieki Zdrowotnej w Lubawce. 
 

• wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2012 - 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Dodała, że 
uchwała była omawiana na posiedzeniu komisji. Spytała się czy są uwagi 
i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. (Zał. Nr 18 do niniejszego protokołu). 
Zarządziła głosowanie. 

Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/157/12 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2012. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień przekazała prowadzenie obrad 
Przewodniczącej Rady W. Zabiegło. 
 
Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Zastępca Burmistrza W. Osiński udzielił odpowiedzi na pytania radnych: 

a) radnego A. Sarzyńskiego – w sprawie zamiany gruntów Agencji 
Nieruchomości Rolnych będących w Strefie Ekonomicznej, poinformował, że 
miały być podjęte rozmowy formalne dotyczące przekazania tych gruntów. Po 
analizie z Kierowniczką Referatu GG J. Martyńską najodpowiedniejsze grunty 
to grunty znajdujące się przy wyjeździe z Lubawki w kierunku Bukówki przy 
basenie. Tylko one spełniają wymagania. Prawdopodobnie zmieniły się 
warunki dotyczące budowy drogi S-3. Dziś zamiana gruntów spowodowałaby 
pewne ograniczenia. Do czasu formalnego zajęcia stanowiska w kwestii 
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budowy S-3, zamiana będzie wstrzymana. Jeśli budowa drogi rozpocznie się 
w ciągu 2 – 3 lat, to zamiana nie kalkuluje się. Jeśli termin budowy oddali się 
będą rozmowy w sprawie zamiany. 

Burmistrz T. Kulon udzielił odpowiedzi na zapytania : 
b) radnego B. Krzemińskiego – w sprawie lamp oświetleniowych na Placu 

Jana Pawła II – wyjaśnił, że sprawę rozezna, dlaczego te lampy nie świecą 
i przyśpieszy ich założenie; 
w sprawie słupów ogłoszeniowych – stwierdził, że taka potrzeba istnieje, jeśli 
będą środki, to będą nowe słupy postawione; 

 
Ad. 10. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
Radny A. Sarzyński: 
→ zgłosił wniosek do Przewodniczącej Rady, aby przed następnym budżetem 

Rada ustaliła z Burmistrzem Fundusz Konserwatorski. Pozwoli łby on raz na 
cały rok zamknąć temat dotacji: ustalić termin składania wniosków, sposób 
przyznania środków według własnych potrzeb i możliwości Gminy. Dodał, że 
nie jest przeciwny temu, lecz zależy mu na jednorazowym załatwieniu tematu. 

→ Prosił Kierownika ZBGM o przedstawienie aktualnych zaleg łości w czynszach. 
Radny prosił aby środki uzyskane nie były „przejadane”, lecz inwestowane. 

Burmistrz T. Kulon – wyjaśnił, za zaległości w czynszach to średnia dwumiesięczna 
czynszu i wynosi od16 do 18 %. 
Radny E. Tasior – prosił o interwencję w sprawie progów zwalniających na drodze 
w Miszkowicach. Kierowcy omijają je i zajeżdżają pobocze. 
Radny Cz. Szota dopytywał się o sprawę dworca w Lubawce. W okresie pomiędzy 
majem a czerwcem miała być informacja od inwestora. Radny dowiadywa ł się czy 
jest jakaś informacja? 
Zastępca Burmistrza Wiesław Osiński – odpowiedział, że wczoraj dzwoniła Pani 
Prezes Spółki i poinformowała, że w obecności notariusza zostały podpisane 
dokumenty i złożone w USA, gdyż mija termin na składanie wniosków do funduszu 
o finansowanie projektów. Został wybrany generalny wykonawca. Pozosta ło tylko 
czekać na pozytywną decyzję w sprawie dofinansowania. Dodał, że Pani Prezes 
potwierdzi na piśmie, kolejne informacje. 
Burmistrz T. Kulon – dopowiedział na pytanie Radnego M. Szoty, że ograniczenie 
czasowe dotyczące sprzedaży mieszkań będzie ustalane i dyskutowane wspólnie na 
komisji sierpniowej. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poprosiła o przedstawienie planów pracy 
komisji rady. 
Radny Andrzej Ptaszkowski Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych 
i Rolnictwa poinformował, że radni uzgodnili, że w sierpniu i wrześniu będą 
procedowali na wspólnych komisjach wraz z Komisją Rozwoju i Budżetu. Następnie 
przedstawił plan pracy obu komisji na III kwartał 2012 roku: 
Lipiec 2012 

• Przerwa wakacyjna 
Sierpień 2012 r. 

• Baza sportowa w Gminie Lubawka w tym place zabaw (możliwość 
pozyskania dotacji); 

• Zalew w Bukówce 
Wrzesień 2012 r. 

• Funkcjonowanie Towarzystwa Budownictwa Społecznego na terenie 
Gminy Lubawka – plany i zamierzenia; 
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• Dyskusje nad propozycjami do budżetu (potrzeby jednostek podległych, 
sołectw); Fundusz Konserwatorski; 

 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło spytała się: 

a) czy są uwagi i pytania do przedstawionego planu pracy po łączonych Komisji 
tj. Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz Komisji Rozwoju i Budżetu 
w III kwartale 2012 roku. Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 

Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie zaakceptowała plan pracy połączonych 
Komisji tj. Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz Komisji Rozwoju i Budżetu 
w III kwartale 2012 roku. 
 
Radny P. Marciniak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy 
komisji na III kwartał 2012 roku: 
Sierpień 

1. Kontrola realizacji remontu Domu Kultury w Lubawce. 
2. Kontrola realizacji przydziału mieszkań oraz dodatków mieszkaniowych 

w 2011 roku i I półroczu 2012 roku. 
Wrzesień 

1. Przebieg realizacji programu rewitalizacji kamienic w centrum Lubawki.  
2. Analiza wydatków związanych z utrzymaniem zielni na terenie gminy 

w okresie letnim w 2012 roku. 
 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło spytała się: 

b) czy są uwagi i pytania do przedstawionego planu pracy Komisji Rewizyjnej 
w III kwartale 2012 roku. Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 

Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie zaakceptowała plan pracy Komisji 
Rewizyjnej w III kwartale 2012 roku. 
 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło spytała się czy są jeszcze jakieś sprawy do 
poruszenia. Żadnych spraw nie zgłoszono.  
 
Ad. 11. Zamknięcie obrad VI sesji. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło podziękowała Burmistrzom za pięknie 
przygotowaną uroczystość „Złotych Orłów”. Rodzicom i dzieciom pogratulowała 
osiągnięć. Poinformowała, że w okresie lipca Rada Miejska ma przerwę 
w działalności. Życzyła wszystkim udanych wakacji. 
 Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła wyczerpanie porządku obrad 
i zakończyła obrady VI sesji o godz. 1625. 
 
Protokołowała i protokół sporządziła: 
Inspektor – Małgorzata Sajdak 

Przewodnicząca 
Rady Miejskiej w Lubawce 

/-/ Wanda Zabiegło  

 
Załączniki do protokołu dostępne są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej 

(Ratusz – parter, pok. nr 2) 

 


